
Antsla Vallavolikogu istungi

P R O T O K O L L

Antslas 29. jaanuar 2019 nr 1

Algus kell 15.00, lõpp kell 22.00

Istungi juhataja: volikogu aseesimees Merike Prätz
Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi
Osa võttis 17 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile).

Kutsutud: MTÜ Kagu ÜTK juhataja Sander Saar, vallavanem Avo Kirsbaum, abivallavanem 
Kurmet Müürsepp, majandusnõunik Rain Ruusa, vallasekretär Kersti Käis, pearaamatupidaja Eve 
Sikk ja keskkonnaspetsialist Liana Neeve.

Merike Prätz: Päevakorra osas on vallavalitsuse poolt tehtud üks ettepanek, 11. päevakorrapunkti 
kannab ette pearaamatupidaja Eve Sikk, mitte vallavanem Avo Kirsbaum.

Volikogu liige Riho Roon hilines ja jõudis istungile kell 15.30, volikogu liige Airi Hallik-Konnula 
lahkus istungilt kell 18.10.

Volikogu aseesimees Merike Prätz pani hääletusele volikogu liikmetele väljasaadetud 21. 
punktilise päevakorra.
Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Päevakord:

1. Ülevaade MTÜ Kagu Ühistranspordikeskus tegevusest
Ettekandja: Sander Saar, MTÜ juhatuse liige

2. Informatsioon noorsöötöö tegevustest
Ettekandjad: Merle Tombak, kultuuri- ja noorsootööspetsialist ja Antsla valla Noortevolikogu 
esindajad

3. Antsla valla jäätmehoolduseeskirja kinnitamine
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik

Kaasettekandja: Liana Neeve, keskkonnaspetsialist
Kaasettekandja: Jarek Jõela, arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees

4. Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate koosseisude kinnitamine ja 
töötasustamise aluste kehtestamine

Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

5. Projektis „ Antsla linna veetöötlusjaama rekonstrueerimine” osalemine



Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

6. Projektis „Kraavi küla reovee juhtimine Antsla linna reoveepuhastisse” osalemine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

7. Projektis „Kasumetsa terviseraja arendamine“ osalemine   
https://www.riigiteataja.ee/akt/122122018041

Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

8. Antsla valla 2019. aasta teehoiukava
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

9. Antsla valla 2019. aasta eelarve I lugemine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

10. Antsla Vallavolikogu ja Antsla Vallavalitsuse liikmete ning vallavanema teenistuslähetusse 
saatmise kord

Ettekandja: Kersti Käis, vallasekretär

11. Toitlustuskulude katmise kord Antsla valla koolieelsetes lasteasutustes ja 
munitsipaalkoolides

Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

12. Urvaste vallavolikogu otsuse kehtetuks tunnistamine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

13. Revisjonikomisjoni 2018. aasta kontrollimiste tulemuste kinnitamine
Ettekandja: Kaia Pruuli, revisjonikomisjoni esimees

14. Revisjonikomisjoni 2019. aasta tööplaani kinnitamine
Ettekandja: Kaia Pruuli, revisjonikomisjoni esimees

15. Asustusjaotuse muutmine (Luhametsa, Roosiku)
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik

16. Kinnisasjade vahetamine ja hoonestusõiguse seadmine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

17. Ühinemislepingu avamine
Ettekandja: Merike Prätz, volikogu aseesimees

18. Jaoskonnakomisjonide moodustamine
Ettekandja: Kersti Käis, vallasekretär

https://www.riigiteataja.ee/akt/122122018041


19. Rahvakohtunikukandidaadi valimine
Ettekandja: Kersti Käis, vallasekretär

20. Volikogu esimehe valimised
Ettekandja: Merike Prätz, volikogu aseesimees

21. Informatsioon

1. Ülevaade MTÜ Kagu Ühistranspordikeskus tegevusest

Merike Prätz: Üle ühe aasta on Võru maakonnas tegutsenud MTÜ Kagu Ühistranspordikeskus, 
mille liige Antsla vald on. MTÜ tegemistest on tulnud rääkima juhatuse liige Sander Saar.

Ettekanne antud protokolli lisana.

K.-Oudekki Loone: Paljud meie inimesed kasutavad Tartusse või Tallinnasse sõiduks rongi. Oleks 
väga hea, kui meil oleks ühendus (bussiliiklus) rongipeatusega, kas Keeni või Sangaste peatusega?
Kuidas teil on koostöö Valgamaaga? Kas oleks võimalik see küsimus lahendada?
Sander Saar: Valgamaaga teevad ühistranspordikeskused koostööd siis, kui see koostööpunkt 
tekib. See on läbirääkimiste koht. Kui teil on ettepanekuid, mis kellaaegadel ja mis peatused 
vajaksid ühendamist, siis palun tulla meie juurde ja me proovime leida lahenduse.

K.-Oudekki Loone: Palun ülevaadet sotsiaaltranspordist.
Sander Saar: Sotsiaaltranspordi pilootprojekti võin lühidalt tutvustada. See on 
Sotsiaalministeeriumi poolt ESF-i vahenditest rahastatud pilootprojekt, tähtajaga 2 aastat, eeldusel,
et  Kagu-Ühistranspordikeskus saab projektis osaleda. Vähemalt 80% meie liikmetest peavad 
olema nõus sellega liituma. Kulud katab - 85% Sotsiaalministeerium ja 15% kohalik omavalitsus.
Saab pakkuda sotsiaaltransporti mitte ainult seadusega sätestatud miinimumgrupile (puuetega 
inimestele), vaid kõigile abivajajatele, kelle omavalitsus on teenusele suunanud.
Lähemalt saab projektiga tutvuda Sotsiaalministeeriumi kodulehel „Toetuse andmise tingimused 
sotsiaaltranspordi pilootprojektile”.

Aivo Värton: Osades maakondades on viidud õpilasliinid ühistranspordi alla, miks ei ole see nii 
Võru maakonnas?
Sander Saar: Küsimus ei ole selles, et Kagu Ühistranspordikeskus ei taha, vaid mida avaliku liini 
rahastaja lubab meil teha. Avaliku liini rahastaja on Majandus- ja Kommunikatsiooniministeerium,
kelle edasi jaotav organ on Maanteeamet. Maanteeameti seisukoht tänasel päeval on, et vallaliine 
ja õpilasliini võrku ei tooda. Maakonnaliine on võimalik suunata natuke ühele või teisele poole, et 
saaks ära vedada ka õpilased. Sellised ettepanekud on tervitatavad. Aga õpilasliinide korraldamist 
me üle võtta ei saa.
Seaduse järgi korraldab Ühistranspordikeskus maakonnaliine, mitte vallaliine.

Rain Ruusa: Valga maakonnas õpilasliinide osas tean, et nt Lüllemäe kooli õpilaste vedu ühildati 
avaliku liiniga, lihtsalt pool tundi nihutati liini kellaaega. Tegemist ei ole õpilasliiniga vaid avaliku 
liiniga. 1. veebruaril kohtume vallavanemaga MTÜ Kagu Ühistranspordikeskus juhtkonnaga ja 
oma mõtted liiniaegade muutmiseks viime Ühistranspordikeskusesse.

Airi Hallik-Konnula: Kas on lootust Antsla-Kanepi liinile?
Sander Saar: Kui me suudame ära tõendada reisijate vajaduse ja kui kohalik omavalitsus teeb 
ettepaneku, siis oleneb sellest, kas Maanteeamet annab meile raha liini käivitamiseks.



Jarek Jõela: Kui kerge või raske on uut peatust juurde saada? Puudutab see Tsooru küla, kus 
bussipeatusest 1 km kaugusel elavad eakamad inimesed, kes sooviksid kodule lähemal bussist 
väljuda.
Sander Saar: Kui see plaanitav peatus asub omavalitsusele kuuluva tee ääres, siis probleemi ei ole. 
Kui aga asub riigile kuuluva tee ääres, siis tuleb Maanteeameti planeeringute osakonna käest 
taotleda luba tähistamaks riigi tee äärde omavalitsuse territooriumil uut bussipeatust. Seejärel 
Maanteeamet kui tee haldaja vaatab kui suur on seal liiklustihedus, kuidas on sellel teel ülejäänud 
peatuste väljaehitamise tava ja sellest lähtuvalt ütleb ta mis tingimustel võib sinna uue 
bussipeatuse rajada.

Raivo Vallner: Milline on Ühistranspordikeskusel võimekus avada uusi liine?
Sander Saar: Võimekus avada uusi liine tuleb alati millegi arvelt. Kui on võimalik kusagil 
optimeerida või sulgeda, siis selle arvelt on võimalik saada vahendeid. Reservis vahendeid ei ole.
Võimalik on vahendeid juurde taotleda Maanteeametilt.

Raivo Vallner: Kas teil on endal bussid?
Sander Saar: Me tellime avalikku liinivedu hankena.

Volikogu liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

2. Informatsioon noorsöötöö tegevustest

Ettekandega esines kultuuri- ja noorsootööspetsialist Merle Tombak.
„Kui noorel on kasvueas kodukohas põnev, siis on tõenäosus tema naasmiseks suurem”, on öelnud
Margus Timmo. Praeguse seisuga on ühinenud vallas ligi 1000 noort.
Merle tutvustab tööd noortega (materjal antud protokolli lisana).

Toimus arutelu, kuidas on kasutatud vahendeid, mis saadi läbi Noorte Tugila programmi 2018. 
aastal. Programm jätkub ka 2019. aastal.

Riikliku huvitegevuse ja huvihariduse programmi raames käivitub liikuv huvitegevus ja tööle 
võetakse noortejuht, kes on osalise koormusega (0,5 kohta). Eesmärk on, et ta jõuaks võimalikult 
palju Antslast ja Kuldrest kaugemale, oleks abiks Noortekeskuses, kui seal on noori üle 30.
10 noore peale peab olema üks täiskasvanu, et noored saaksid vajaliku tähelepanu.
Noortejuht peaks olema algatusvõimeline, et noortega midagi ette võtta.
Alates märtsi kuust lähevad noorsootöötajad sinna, kus kogunevad noored. Eesmärk on läbi viia 
taustauuring ja saada noortega kontakt.
2019. aastal püüame jõuda iga 12-14. aastase nooreni, et teada saada, kuidas nad ennast tunnevad 
oma kodukohas, millised on nende rõõmud, nende mured, et tekiks statistiline arvamus selles 
vanuses noorte kohta.

K.-Oudekki Loone: Kuidas jõuda nende noorteni, kes kusagil ei kogune, aga kes võib-olla tahaksid
teistega koos olla? Kuidas nendeni jõuda?
Merle Tombak: Nendeni proovime jõuda kooli või koduga koostööd tehes. Kuidas korraldada 
nende toomine teiste noorte juurde, seda ei saa me ennem teada, kui oleme nendega vestelnud.

K.-Oudekki Loone: Aitäh ettekande eest, väga vahva on lähenemine, et lähete sinna, kus noored 
on. Minu arust on kõige olulisem see, et me ei püüa noori ümber teha, vaid me läheme sinna, kus 
nad kogunevad ja püüame aidata noori olla need, kes nad olla tahavad.

Volikogu liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.



3. Antsla valla jäätmehoolduseeskirja kinnitamine

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa.
Uue jäätmehoolduseeskirja kehtestamise vajadus tuleneb Antsla ja Urvaste valla ühinemisest, et 
vallas kehtiks ühtne regulatsioon. Ühtlasi puudus Urvaste vallas korraldatud jäätmevedu.
Teiseks korraldas Võrumaa Arenduskeskus Võru maakonnas jäätmeveo ühishanke. Võru 
maakonna valdadest oli Antsla vallal hanke korraldamisega kõige kiirem, kuna Antsla vallal lõpeb 
korraldatud jäätmeveo leping 2019. a märtsikuus.

Kaasettekandega esines keskkonnaspetsialist Liana Neeve.
Jäätmehoolduseeskirja eelnõu saadeti  arvamuse saamiseks Keskkonnaametile, Terviseametile 
ning Veterinaar- ja Toiduametile. Nemad on oma ettepanekud eeskirja täiendamiseks teinud. 
Ettepanekud on määruse eelnõusse sisse viidud.   

Kaasettekandega esines Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas määruse eelnõud. 
Pöörasime tähelepanu sellele, et Antsla valla elanikud saaksid teenuse võimalikult odavalt kätte.
Arutelu toimus, milline peab olema suuremahuliste konteinerite alus, kuidas toimub vedu teede 
lagunemise ajal ja mida tohib panna kollastesse pakendikonteineritesse.
Pakendikonteineri tühjendamise eest ei pea vald maksma. Kui aga inimesed panevad 
pakendikonteinerisse nt jalanõusid vm, siis tühjendatakse konteiner segaolmejäätme vedamise 
käigus ja vald peab selle eest maksma.  

Airi Hallik-Konnula: Ettepanek, mille tegin juba komisjoni koosolekul on, et suurematesse 
küladesse peaks paigaldama papi ja paberi konteinerid. See ei ole vallale suur kulu.
Liana Neeve: Igaüks võib liituda paberi ja papi kogumisega. Vald ei pea olema vahendaja. Papi ja 
paberi konteineri tühjendamine on tasuta, maksta tuleb ainult konteineri renti.
Veel on võimalus tuua pappi ja paberit tasuta Antsla Jäätmejaama.

Airi Hallik-Konnula: 2019. aastal korraldatakse ohtlike jäätmete veo ring vallas, sealhulgas 
Urvaste piirkonnas?
Liana Neeve: Hetkel oleme taotlenud KIK-ist raha, et korraldada üks kord aastas ohtlike jäätmete 
veo ring. Vastavalt vajadusele organiseerime uuesti.

Aivo Värton: Hange on korraldatud, aga siiani ei osata öelda, milliseks kujuneb hind.
Avo Kirsbaum: Mahuti tühjendamise hind sõltub mahuti suurusest, mahutile kohandatavast 
koefitsendist, kokkuveo maksumusest ja  jäätmekeskuse vastuvõtu tasust.
140 l konteineri tühjendus maksab 3.26 ja 240 l konteineri tühjendus 4.93, lisandub konteineri 
renditasu, kui konteiner on välja ostmata.
Antsla linnas + Antsla valla eri piirkondades on kokku 30 pakendikonteinerit.

Üllar Salumets: Kuidas lõpetatakse praegu kehtivad lepingud?
Rain Ruusa: Korraldatud jäätmeveo piirkonnas lepingud lõpevad ära ja sõlmitakse lepingud uue 
vedajaga. Endise Urvaste valla piirkonnas, kus on sõlmitud AS-ga Ragn Sells tähtajatud lepingud, 
tuleb lepingud lõpetada.

Lepiti kokku, et lepingute lõpetamise kohta avaldatakse artikkel Antsla Valla Lehes.

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu aseesimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla jäätmehoolduseeskirja 
kinnitamine”.
Poolt hääletas 16 volikogu liiget, 1 volikogu liige ei võtnud hääletamisest osa.



Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla jäätmehoolduseeskirja kinnitamine” 
määrusena nr 1.

4. Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate koosseisude kinnitamine ja 
töötasustamise aluste kehtestamine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Eelnõu eesmärk on tagada asutuse töötajatele töö õiglane ja läbipaistev tasustamine.
Määruse lisas 1 on toodud töötajate koosseisud ja lisas 2 töötasumäärad.
Antsla Gümnaasiumi  koosseisudesse on lisatud haridustehnoloog 0,5 kohta, alates 1. juunist 2019.
Kuldre Kooli koosseisudesse on lisatud haridustehnoloogi 0,5 kohta alates 1. märtsist.
Eelarve- ja majanduskomisjon ei toetanud haridustehnoloogi koha loomist Kuldre Kooli ja selle 
suurendamist 0,5 kohta Antsla Gümnaasiumis. Vallavalitsus toetas komisjoni ettepanekut.
Et parandada Lusti Lasteaias kõnehäirega laste olukorda, lisandub alates 1. septembrist 2019. 
aastast 1,0 logopeedi kohta.

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjonis oli eelnõu arutusel. Kõik 
ettepanekud, mis komisjoni koosolekul tehti on eelnõus sees. Pikalt arutati selle üle, et logopeedi 
töökoht tuleks tõsta V palgagruppi, kus on direktorid, kuna logopeedide kohad on täitmata. Aga 
siis leiti, et see ei oleks õiglane teiste spetsialistide suhtes.
Merike Prätz: Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et võib-olla on vähe tööd tehtud selleks, et 
Kuldre Kooli logopeed leida.

Toimus arutelu.

Lehar Neve: Teen ettepaneku viia logopeedi ametikoht IV palgagrupist V palgagruppi.
Ettepaneku poolt hääletas 5 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 5 volikogu 
liiget.
Parandusettepanek jäi vastu võtmata.

Volikogu aseesimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste 
töötajate koosseisude kinnitamine ja töötasustamise aluste kehtestamine” koos kahe lisaga.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, erapooletuks jäi 2 volikogu liiget.

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate 
koosseisude kinnitamine ja töötasustamise aluste kehtestamine” määrusena nr 2.

5. Projektis „ Antsla linna veetöötlusjaama rekonstrueerimine” osalemine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Antsla Vallavalitsus on koostanud eelnõu, et osaleda projektipartnerina sihtasutuse 
Keskkonnainvesteeringute Keskuse poolt väljakuulutatud keskkonnaprogrammi veemajanduse 
alamprogrammi esitatavas projektis „Antsla linna veetöötlusjaama rekonstrueerimine”, mille 
kogumaksumus on hinnanguliselt 282 770 eurot, omaosalus kuni 114 000 eurot.
Programmi väljakuulutamise eeldatav aeg on veebruar, taotluste esitamise aeg märts.
Seda projekti on vaja Antsla linnale ja Antsla vallale rõhu tõstmiseks ja ühtlustamiseks veevärgis, 
mis puudutab Antsla linna ja Lusti küla. Rõhu tõstmine on vajalik eelkõige tulekustutusvee 
tagamiseks linna ühisveevärgile paigaldatud tuletõrje hüdrantides (neid on meil 19).  
Projekti teostajaks on AS Võru Vesi.



Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati otsuse eelnõud, 
vee surve tõstmisega kaasnevaid ohtusid. Inimesed ise peavad oma seadmed üle vaatama, et 
oleksid korralikult veesüsteemi ühendatud.
Seadus selle kohta, kui suur peab olema vee surve, on olemas.
Alguses räägiti ainult hüdrantidest ja veereservuaarist, aga nüüd tahetakse veel veeseadmeteks 
raha. Vallalt tahetakse raha veel juurde sellele projektile, varem sellest juttu ei olnud.
Komisjoni liikmed otsustasid, et selle projekti rahastamine on vajalik.

Toimus arutelu

Evelyn Tõniste: Kas saan õigesti aru, et kui me praegu panustame valla poolt rohkem 
projektidesse, siis on lootust, et meil on investeeringud 2023. aastaks tehtud ja vee hind ei hakka 
meie jaoks tõusma?
Kurmet Müürsepp: Praegu oleme ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni (ÜVK) kavasse pannud, et väga 
palju investeeringuid tehakse ära lähema 5 aasta jooksul. Aga tõenäoliselt kõiki investeeringuid me
ära teha ei jõua, nt Vana-Antsla vee- ja kanalisatsioonisüsteemid.
Riigi tasemel räägitakse, et aastast 2023 KIK enam ühisveevärgi ja - kanalisatsiooni väljaehitamist 
ei toeta, jääb üle ainult laenu abil ehitamine, mis tähendab inimeste jaoks vee hinna tõusu.

Merike Prätz: AS Võru Vesi ei saa vee hinda väga palju tõsta, sest konkurentsiamet ei anna selleks 
nõusolekut, mis tähendab, et tal ei ole võimekust projekte rahastada. Sellepärast teevad 
kaasfinantseeringuid omavalitsused.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Projektis „ Antsla linna veetöötlusjaama 
rekonstrueerimine” osalemine”.
Volikogu aseesimees juhtis tähelepanu asjaolule, et otsuse vastu võtmiseks on vajalik koosseisu 
häälteenamus, ehk 9 poolthäält.
Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud, hääletamisest ei võtnud osa 1
volikogu liige.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Projektis „ Antsla linna veetöötlusjaama rekonstrueerimine” 
osalemine” otsusena nr 1.

6. Projektis „Kraavi küla reovee juhtimine Antsla linna reoveepuhastisse” osalemine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku osaleda projektipartnerina Sihtasutuse 
Keskkonnainvesteeringute Keskuse poolt väljakuulutatud keskkonnaprogrammi veemajanduse 
alamprogrammi esitatavas projektis „Kraavi küla reovee juhtimine Antsla linna reoveepuhastisse”, 
mille kogumaksumus on hinnanguliselt 126 900  eurot, omaosalus kuni 51 000 eurot.
Maanteeamet hakkab mai kuus ehitama Antsla linna läbivaid põhimaanteid. Kokkulepe on 
saavutatud selles, et koos maanteede ehitusega ehitatakse välja ka Antsla-Kraavi kergliiklustee 
koos tänavavalgustusega Antsla valla vahenditest.
Kui kergliiklustee ehitamiseks algavad kaevamistööd, siis saaksime korraga paigaldada 
kergliiklustee alla ka Kraavi külast tuleva reoveetrassi torustiku, et oleks võimalik tuua Kraavi 
küla reovesi Antsla puhastusjaama.  
Kui me KIK-ist raha ei saa, siis me seda projekti ei tee.

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati otsuse eelnõud. 
Kõik volikogu liikmed võib-olla ei tea, et Kraavi puhastusseadmed on 10 aastat tagasi  KIK-ist 
raha saanud, on rekonstrueeritud. Puhastusseade vastab tänasel päeval kõikidele nõuetele.  AS 



Võru Vesi esindaja on öelnud, et seadmed kestavad orienteeruvalt 15 aastat, siis on nad praegu 
täiesti töökorras.

Kurmet Müürsepp: Trass, mis viib reovee Kraavi külast Kraavi puhastusjaama jäeti 10 aastat 
tagasi renoveerimata sellepärast, et juba siis oldi seda meelt, et Kraavi küla reovesi tuuakse ära 
Antsla puhastusjaama.  

Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmed jäid eriarvamusele, aga tehti ettepanek, 
esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja otsustamiseks.

Merike Prätz: Komisjonis olid erinevad avamused. Leiti, et mõistlik oleks trass paigaldada samal 
ajal kui toimub kergliiklustee ehitamine, aga trassi saab paigaldada ka hiljem kergliiklustee 
kõrvale. Maade ostmisel tuleb trassi ehitamisega arvestada. Lõppotsus oli see, pigem paigaldame 
torustiku ära, kui saame KIK-ilt lisarahastuse, kui me lisarahastust ei saa, siis me seda projekti ei 
tee.  

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Projektis „Kraavi küla reovee juhtimine 
Antsla linna reoveepuhastisse” osalemine”.
Volikogu aseesimees juhtis tähelepanu asjaolule, et otsuse vastu võtmiseks on vajalik koosseisu 
häälteenamus, ehk 9 poolthäält.
Poolt hääletas 8 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget, erapooletuks jäi 1 volikogu liige ja 
hääletamisest ei võtnud osa 1 volikogu liige.

„Projekt „Kraavi küla reovee juhtimine Antsla linna reoveepuhastisse” osalemine” ei saanud 
koosseisu häälteenamust ja jääb teostamata.

7. Projektis „Kasumetsa terviseraja arendamine“ osalemine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Eestis on algatatud kultuuriministri initsiatiivil algatus, et Eestis võiks olla kunstlumega 
suusaradasid rohkem.
Ettepanek on osaleda projektis „Regionaalsete tervisespordikeskuste väljaarendamise toetamise 
tingimused ja kord perioodil 2019-2022” 40 000 euro saamiseks, Kasumetsa terviseraja 
arendamiseks. Omafinantseering projektis on (50%) 40 000 eurot.
Projektirahade eest on võimalik soetada kaks lumekahurit ja üks rajamasin.
Projekti esitamise tähtaeg on 30. jaanuar 2019. a.

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati otsuse eelnõud. 
Projekti lõpuks peab olema lumetootmise võimekus, mis tähendab, et vaja läheb vett lume 
tootmiseks, see makab 17 000 eurot + elektrit 140 A + liitumine.    

Toimus arutelu. Arvamused olid erinevad.
Volikogu liikmete arvates on tegemist raha raiskamisega.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Projektis „Kasumetsa terviseraja 
arendamine“ osalemine”.
Volikogu aseesimees juhtis tähelepanu asjaolule, et otsuse vastu võtmiseks on vajalik koosseisu 
häälteenamus, ehk 9 poolthäält.
Poolt hääletas 4 volikogu liiget, vastu 9 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.
„Projektis „Kasumetsa terviseraja arendamine“ osalemine” ei saanud koosseisu häälteenamust ja 
jääb teostamata.



VAHEAEG 17.40-17.50

8. Antsla valla 2019. aasta teehoiukava

Ettekande esines majandusnõunik Rain Ruusa.
Vallavalitsus otsustas sel korral koostada teehoiukava üheks aastaks (2019. aastaks).
Eelmisel aastal oli koostatud kolmeks aastaks, aga paljud tööd, mis planeeriti, ei realiseerunud. 
Tööd mis ei realiseerunud on tõstetud 2019. aasta teehoiukavasse.
Ettekandja tutvustas investeeringute kava (antud otsuse lisana). Investeeringuteks on planeeritud 
2019. aastal 534 620 eurot ja hooldustöödeks 180 000 eurot.

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati teehoiukava. Kõik
tõstatatud küsimused selgitas ettekandja teile ära.

Toimus arutelu.
18.10 lahkus istungilt volikogu liige Airi Hallik-Konnula

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla valla 2019. aasta teehoiukava” koos 
kahe lisaga.

Poolt hääletas 9 volikogu liiget, vastu 4 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla valla 2019. aasta teehoiukava” otsusena nr 2.

9. Antsla valla 2019. aasta eelarve I lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas eelarve tulusid ja kulusid (antud 
protokolli lisana).

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati Antsla valla 2019.
aasta eelarve projekti. Ühtegi ettepanekut eelarve projekti muutmiseks ei tehtud.

Aivo Värton: Nagu aru saan investeerime sel aastal 3 miljonit eurot, vaba jääk laenu võtta jääb 1 
miljon eurot. Kolme aasta peale ära jagades saame järgneval kolmel aastal investeerida laenu abil 
ainult 300 000 eurot aastas.
Eve Sikk: Maksame osa tagasi ja võtame jälle juurde.

Aivo Värton: Kas ühinemistoetus eraldati, kus see summa eelarves on ja milleks suunatakse?
Eve Sikk: Sellel aastal eraldati viimane osa ühinemisraha 145 415 eurot, mis eelarves on 
sihtotstarbelistes laekumiste all ja eraldatakse investeeringute katteks.

Merike Prätz: Teen ettepaneku, Antsla Valla 2019. aasta eelarve I lugemine lõpetada ja määrata 
parandusettepanekute tähtajaks 11. veebruar 2019. a, kell 11.00. Parandusettepanekud saata 
meiliaadressile vald@antsla.ee.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu 3 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.

Antsla valla 2019. aasta eelarve I lugemine lõpetati.



10. Antsla Vallavolikogu ja Antsla Vallavalitsuse liikmete ning vallavanema 
teenistuslähetusse saatmise kord

Ettekandega esines vallasekretär Kersti Käis.

Raivo Vallner: Välislähetuse korrale peaks olema lisatud lähetusaruanne, mis oli lähetuse eesmärk 
ja mis oli lähetuse tulemus/kasum.
Enamus volikogu liikmeid toetas Raivo Vallneri poolt tehtud ettepanekut.

Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu võeti tagasi ja eelnõu esitatakse järgmisel volikogu 
istungil koos muudatusega.  

11. Toitlustuskulude katmise kord Antsla valla koolieelsetes lasteasutustes ja 
munitsipaalkoolides

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati otsuse eelnõud. 
See oli kõige rohkem vaidlusi tekitanud küsimus. Kui Kuldre lasteaias käib ühest perest nt kolm 
last, siis tõuseb toidukulu 45 eurolt kohe 150 euroni. Arvamused komisjoni koosolekul jagunesid 
pooleks. Paljude arvates ei ole mõistlik nii suurt tõusu teha.

Merike Prätz: Selle määrusega ei muudeta toiduraha. Selle määrusega võetakse vastu seadusest 
tulenev kord. Koolieelse lasteasutuse seadus ütleb, et toidukulu katab lapsevanem. See oli Urvaste 
valla lasteaias varem teistmoodi. Neil lapsevanem toidukulu eraldi ei maksnud ja õppemaksu sees 
koguti osaliselt ka vahendeid toidukulu katmiseks.  
Me oleme valla eelarve seisukohalt seda meelt, et meie lapsevanem maksab ainult toiduainekulud, 
mitte kogu toitlustuskulud.
Vähekindlustatud pered saavad taotleda toiduraha vabastust, esitades avalduse Antsla 
Vallavalitsusele. Eelarves on selleks vahendid olemas.

Toimus arutelu.

Volikogu aseesimees pani hääletusele määruse eelnõu „Toitlustuskulude katmise kord Antsla valla 
koolieelsetes lasteasutustes ja munitsipaalkoolides”.

Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu 3 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Toitlustuskulude katmise kord Antsla valla koolieelsetes 
lasteasutustes ja munitsipaalkoolides” määrusena nr 3.

VAHEAEG 19.20-19.30

12. Urvaste vallavolikogu otsuse kehtetuks tunnistamine

Ettekande esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku, tunnistada kehtetuks Urvaste Vallavolikogu 22.03.2017. a 
otsus nr 1-2/4 „2. ja 3. haiguspäeva hüvitamine Urvaste vallavalitsuses ja hallatavates asutustes”.
Ettepanek tuleneb hallatavate asutuste töötajate võrdse kohtlemise põhimõttest ja vajadusest 
ühtlustada ühinenud omavalitsuste haldusaktid.



Kaasettekandega esines Aivo Värton: Komisjonis räägiti võrdse kohtlemise printsiibist, sealhulgas 
võrdsustatust ettevõtjatega ja toetati otsuse kehtetuks tunnistamist.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Urvaste vallavolikogu otsuse kehtetuks 
tunnistamine”.

Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 2 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Urvaste vallavolikogu otsuse kehtetuks tunnistamine” 
otsusena nr 3.

13. Revisjonikomisjoni 2018. aasta kontrollimiste tulemuste kinnitamine

Ettekandega esines revisjonikomisjoni esimees Kaia Pruuli ja tutvustas revisjonikomisjoni akti
nr 3.
Revisjonikomisjoni ettepanek on, Antsla vallavalitsusel ja Antsla valla haridus- ja 
kultuurikomisjonil vaadata üle Antsla valla hoonete tasuta kasutusse andmise lepingud ning 
saavutada olukord, kus Antsla vallale kuuluvad hooned oleks antud rendile võrdse kohtlemise 
printsiibist lähtuvalt ja ei tekitaks täiendavalt lisakoormust valla eelarvele.
Antsla vallavalitsus ja Antsla vallavolikogu haridus- ja kultuurikomisjon peavad jälgima 
mittetulundustegevuseks toetuste jagamisel:
- projektitoetuste korda § 5 lõige 4, mis ütleb: eelnevate toetuste kasutamise aruanded on esitatud 
nõuetekohaselt ja tähtaegselt;
- mittetulundusühingute seadusest tulenevat majandusaasta aruande esitamise kohustust.

Avo Kirsbaum: Kõik tegutsevad MTÜ-d on väga tublid, aga väga raske on kõiki võrdselt kohelda, 
kui kõik majad on erinevad (majade kütmine käib erinevalt), tegevused majades on erinevad 
(mõnes majas 1 kord kuus, teises iga päev). Olukorrad on väga erinevad ja sellepärast on sõlmitud 
ka erinevad lepingud.  

Aivo Värton: Kui toimub nt Boose Seltsi poolt korraldatud üritus Kobela Rahvamajas, siis saab ju 
enne üritust ja peale üritust elektrinäidu fikseerida.
Avo Kirsbaum: MTÜ-ga Boose Selts on juba sõlmitud uus koostööleping.

K.-Oudekki Loone: Sain aru, et revisjonikomisjon mõtles võrdsustamise all läbipaistvust, mitte 
seda, et kõik seltsid saaksid ühe summa.  

Avo Kirsbaum ja Eve Sikk: Seda kriitikat on arvesse võetud.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni akti kinnitamine”.

Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni akti kinnitamine” otsusena nr 4.

14. Revisjonikomisjoni 2019. aasta tööplaani kinnitamine

Ettekandega esines revisjonikomisjoni esimees Kaia Pruuli ja tutvustas revisjonikomisjoni 2019. 
aasta tööplaani.
Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.



Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni 2019. aasta tööplaani 
kinnitamine”.

Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni 2019. aasta tööplaani kinnitamine” 
otsusena nr 5.

15. Asustusjaotuse muutmine (Luhametsa, Roosiku)

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa.
Luhametsa küla ja Roosiku küla piiril asub Metsatalu katastriüksus, asukohaga Luhametsa küla.
Juurdepääs on Roosiku küla poolelt Roosiku-Piisi teelt. Luhametsa küla poolt ühendustee puudub 
ning vajadusel ei ole võimalik kiiresti Metsatalu juurde jõuda, kuna aadress on eksitav. Metsatalu 
kinnisasja omanik tegi taotluse piiri muutmiseks.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku asustusjaotuse muutmiseks vastavalt skeemile ja kirjeldusele 
(antud otsuse lisana).

Toimus arutelu.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Asustusjaotuse muutmine”.

Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 1 volikogu liige.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Asustusjaotuse muutmine” otsusena nr 6.

16. Kinnisasjade vahetamine ja hoonestusõiguse seadmine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku, sõlmida kinnisasjade vahetusleping võrdsetel tingimustel 
järgnevalt:
1.1. omandada Antsla Tarbijate Ühistult, registrikood 10240840, F. R. Kreutzwaldi tn 2a kinnistust,
kinnisturegistriosa nr 2282541, katastriüksus nr 14401:003:0014, sihtotstarve ärimaa 100%, 
pindala 1403 m², Antsla linna lipuväljaku rajamiseks ligikaudu 383 m2;
1.2. võõrandada Antsla valla omandis olevast Põllu tn 5 kinnistust, kinnisturegistriosa nr 
11318150, katastriüksus nr 14201:001:0068, sihtotstarve üldkasutatav maa 100%, pindala 1637 
m², Antsla Tarbijate Ühistule uue kauplushoone ja selle teenindamiseks vajalikuks maaks 
ligikaudu 383 m2.

Seada hoonestusõigus Antsla valla omandis oleva Põllu tn 5 kinnistust ligikaudu 1254 m2 -le 
Antsla Tarbijate Ühistu uuele kauplushoonele vajaliku parkla rajamiseks alljärgnevatel tingimustel:
- maksustamishind 160 (ükssada kuuskümmend) eurot;
- hoonestusõigus seatakse tähtajaga 50 aastat;
- hoonestusõiguse aastatasu suurus on 350 (kolmsada viiskümmend) eurot;
- hoonestaja kohustub nõustuma reaalservituudi või isikliku kasutusõiguse seadmisega kinnistule 
ja hoonestusõigusele rajatavate tehnovõrkude ja -rajatiste teenindamiseks ja remontimiseks selle 
eest tasu nõudmata.



Kaasettekandega esines Aivo Värton: Otsuse eelnõu arutelule kulus eelarve- ja 
majanduskomisjonis tund aega. Ei jõutud kokkuleppele, kus peaks avalik käimla asuma, kas 
hoones sees või väljast sisenemise võimalusega ja kes peaks seda haldama.  
Selles küsimuses komisjoni koosolekul kokkuleppele ei jõutud.
Nagu näete, projekteerib ja ehitab Antsla Tarbijate Ühistu Antslasse kaupluse koos avaliku WC-ga,
mis ei asu kaupluse ruumides, aga vald peab vastutama, et WC on avatud ja korrastatud ning 
kandma hoolduse ja haldamisega seotud kulud.

Toimus arutelu. Otsuse eelnõu muutvaid ettepanekuid ei tehtud.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Kinnisasjade vahetamine ja hoonestusõiguse 
seadmine”.

Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige, erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Kinnisasjade vahetamine ja hoonestusõiguse seadmine” 
otsusena nr 7.

17. Ühinemislepingu avamine

Ettekandega esines volikogu aseesimees Merike Prätz.
Eelmisel volikogu istungil otsustasime, et me avame ühinemislepingu. Andsime tähtaja 
ettepanekute esitamiseks, milliste punktide osas soovitakse ühinemisleping avada. Laekus kaks 
ettepanekut.
Teen ettepaneku, võtta vastu vallavolikogu protokolliline otsus, millised ühinemislepingu punktid 
me avame. Seejärel hakkavad toimuma arutelud ühinemispunktide osas. Eelnõu ühinemislepingu 
muutmiseks tuleb siis, kui oleme aruteludega lõpule jõudnud. Järgneb avalikustamine ja alles 
seejärel otsuse kinnitamine. Tegemist on pika protsessiga.

Volikogu liikmed nõustusid ettepanekuga.

Otsustati avada ühinemisleping järgmistes punktides:
6.2 Kuldre teenuspunkt;
7.5 noorsootöö;
7.6 raamatukogud;
7.7 kultuur, sport ja vaba aeg;
Lisa 6. struktuur.

Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

18. Jaoskonnakomisjonide moodustamine

Ettekandega esines vallasekretär Kersti Käis.
Seoses Riigikogu valimistega moodustati Antsla Vallavalitsuse 19.12.2018 määrusega nr 17 kolm 
valimisjaoskonda (Antsla linnas, Tsoorus ja Kuldres) ning kinnitati nende piirid. Riigikogu 
valimise seaduse § 191 lõigete 1 ja 2 alusel moodustab vallavolikogu vähemalt viieliikmelise 
jaoskonnakomisjoni ja nimetab poliitilise tasakaalustatuse põhimõtet arvestades 
jaoskonnakomisjoni esimehe ja jaoskonnakomisjoni liikmed hiljemalt 20. päeval enne 
valimispäeva, so hiljemalt 22.01.2019. Pooled komisjoni liikmetest nimetatakse vallasekretäri 
ettepanekul ning ülejäänud liikmed esitavad valimistel osalevad erakonnad. Kui erakonnad 



kandidaate ei esita või kui nende esitatud kandidaatide arv on väiksem, kui on erakondadel kohti 
jaoskonnakomisjonis, nimetab volikogu ülejäänud liikmed valla- või linnasekretäri ettepanekul.
Eesti Vabaerakond nimetas ühe liikme valimisjaoskonda nr 1 ja Sotsiaaldemokraatlik Erakond 
esitas ühe liikme valimisjaoskonda nr 1.

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu aseesimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Jaoskonnakomisjonide moodustamine”.
Vastavalt KOKS § 45 lõikele 1 otsustatakse volikogu ainupädevusse kuuluvaid küsimusi  
hääletamise teel. Käesoleva otsuse vastuvõtmiseks on vajalik poolthäälte enamus.

Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Jaoskonnakomisjonide moodustamine” otsusena nr 8.

19. Rahvakohtunikukandidaadi valimine

Ettekandega esines vallasekretär Kersti Käis.
Tartu Maakohtult on tulnud teade, et meil on vaja esitada 3 rahvakohtunikukandidaati, kuna 2019. 
aastal aprillis lõpeb nende rahvakohtunikukandidaatide volitused, kes valiti 2015. aastal ametisse. 
Volikogu liikmetele anti tähtaeg rahvakohtunikukandidaatide esitamiseks. Laekunud on kolme 
kandidaadi nimed. Kas soovite veel praegu kedagi esitada?
Ettepanekuid ei tehtud.

Seadusest tulenevalt on tegemist isikuvalimistega ja me peame läbi viima salajase hääletamise, 
vaatamata sellele, et kandidaate on täpselt kolm, nagu Tartu Maakohus palus esitada.  

VAHEAEG 20.20-20.30
Häältelugemiskomisjon (koosseisus Üllar Salumets, K.-Oudekki Loone, Kaia Pruuli) asus 
hääletussedeleid ette valmistama.

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets tutvustas hääletamise korda.

Toimus hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets luges ette häältelugemise komisjoni protokolli nr 
15 (protokollile lisatud). Hääletamistulemuste põhjal osutusid kõik kandidaadid valituks 
rahvakohtunikukandidaatideks  (Helen Vettik 12 häält, Mari-Liis Kulbin 14 häält ja Kaire Uiboleht
14 häält).

Merike Prätz: Sellega on vallavolikogu otsuse eelnõu „Rahvakohtunikukandidaadi valimine” vastu
võetud otsusena nr 9, kuna isikuvalimisi üle ei hääletata.

20. Volikogu esimehe valimine

Merike Prätz: Palun esitage kirjalikult volikogu esimehe kandidaadid.

Margus Klaar: Esitan Antsla Vallavolikogu esimehe kandidaadiks Merike Prätz`i.
K.-Oudekki Loone: Esitan Antsla Vallavolikogu esimehe ametikohale Raivo Vallner`i.
Kandidaadid andsid nõusoleku kandideerimiseks.



Vallavolikogu aseesimees Merike Prätz tegi ettepaneku nimekiri sulgeda.
Poolt hääletas 16 volikogu liiget.

Vastavalt põhimäärusele on kandidaatidel võimalus ennast tutvustada üles seadmise järjekorras.
Kandidaadid tutvustasid ennast.

Merike Prätz: Palun häältelugemiskomisjonil, koosseisus Üllar Salumets, K.-Oudekki Loone ja 
Kaia Pruuli asuda ette valmistama hääletussedeleid.

Vaheaeg 20.45-20.55

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets tutvustas hääletamise korda.

Toimus hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni esimees luges ette häältelugemise komisjoni protokolli nr 16, mille 
kohaselt jäi vallavolikogu esimees valimata, kuna kumbki kandidaat ei saavutanud nõutud 
poolthäälte enamust (Merike Prätz 8 poolthäält, Raivo Vallner 8 poolthäält).

Merike Prätz: Põhimäärusest tulenevalt, kui ükski kandidaat ei saa nõutud häälteenamust, viiakse 
läbi kordushääletamine. Kordushääletamisel jäävad kandideerima kaks esimeses voorus enim hääli
saanud kandidaati. Kas soovite enne kordushääletamist vaheaega?
Vaheaega sooviti.

Vaheaeg 21.00-21.10

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets tutvustas uuesti hääletamise korda.

Toimus hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni esimees luges ette häältelugemise komisjoni protokolli nr 17, mille 
kohaselt osutus Antsla Vallavolikogu esimeheks valituks Merike Prätz, kes sai vallavolikogu 
poolthäälte enamuse (Merike Prätz 10 poolthäält, Raivo Vallner 6 poolthäält).

Merike Prätz: Sellega on vallavolikogu otsuse eelnõu „Volikogu esimehe valimine” vastu võetud 
otsusena nr 10, kuna isikuvalimisi üle ei hääletata.

21. Informatsioon
21.1 Volikogu istungite toimumise ajad
Merike Prätz: Teen teatavaks järgmiste volikogu istungite toimumise ajad:
- 26. veebruaril 2019;
- 19. märtsil 2019;
- 23. aprillil 2019;
- 21. mail 2019;
- 18. juuni 2019.

21.2 Komisjonide koosolekud toimuvad:
- 5. veebruaril - arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolek;
- 14. veebruaril - sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni koosolek;
- 18. veebruaril - eelarve- ja majanduskomisjoni koosolek;
- 19. veebruaril - haridus- ja kultuurikomisjoni koosolek.



21.3  10. veebruariks oodatakse tunnustamisettepanekuid 8-kategoorias (informatsioon selle kohta 
on Antsla valla kodulehel).

21.4 Vallavanem Avo Kirsbaum andis ülevaate maakonnas toimunust.

21.5 23. veebruaril, algusega 18.00-20.00 toimub Vabariigi aastapäeva tähistamine Antsla 
Kultuuri- ja Spordikeskuses

21.6 24. veebruaril, algusega 7.30-8.30 toimub Kaitseliidu pidulik rivistus Antsla kesklinnas. 
Seekord on raudteejaamas näha ka soomusrongi.

21.7 Linnade- ja valdade päevad toimuvad Tallinnas 12.-13. veebruaril.

21.8 18. veebruaril tuleb Antslasse kiirest internetiühendusest rääkima AS Eesti Andmesidevõrk.

//allkirjastatud digitaalselt// //allkirjastatud digitaalselt//
Merike Prätz Helle Savi
volikogu aseesimees protokollija


